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Program 

 

Lördag 15 april 

11:30 – 12:30   Lunch 

12:30 – 14:30   Inledning 
Strategiskt Dokument 2023–2026 
SBTF organisation 2.0 

 

14:30 – 15:00   Fika 

 

15:00 –    Ekonomi 
    Genomgång av motioner med mera 

 

19:30    Middag 

 

Söndag 16 april 

09:30 – 12:00  Förbundsmöte 

12:15    Lunch 
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Dagordning 

Svenska Bordtennisförbundets ordinarie förbundsmöte, söndagen den 16 april 2023 klockan 09:30, 
Quality Hotel the Weaver, Mölndal. 

 

(1) Mötets öppnande 
 
(2) Upprop och godkännande av fullmakter samt fastställande av röstlängd för 

förbundsmötet 
 
(3) Fastställande av föredragningslista för mötet 
 
(4) Fråga om mötets behöriga utlysande 
 
(5) Val av ordförande och sekreterare för mötet 
 
(6) Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet samt val av två 

rösträknare 
 
(7) Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelse 
 

a. Verksamhetsberättelse för tiden 1/1 2021 – 31/12 2021 
b. Förvaltningsberättelse för samma tid 
c. Revisorernas berättelse för samma tid 
d. Verksamhetsberättelse för tiden 1/1 2022 – 31/12 2022 
e. Förvaltningsberättelse för samma tid 
f. Revisorernas berättelse för samma tid 

 
(8) Beslut angående ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen omfattar 

 
(9) Fastställande av antal styrelseledamöter i; 
 

a. Förbundsstyrelsen 
b. Disciplinkommittén 
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(10) Val av 
 

a. ordförande i förbundsstyrelsen för en tid av två år, 
b. två till fem ledamöter i förbundsstyrelsen för en tid av fyra år, 
c. ev fyllnadsval av ledamöter för en tid av två år, 
d. två revisorer för en tid av två år, 
e. en revisorssuppleant för en tid av två år, 
f. ordförande i disciplinkommittén för en tid av två år, 
g. fyra-sex ledamöter i disciplinkommittén för en tid av två år, 
h. fem ledamöter i valberedningen varav en av förbundsmötet väljs till 

ordförande 
 

(11) Fastställande av avgifter för nästkommande tvåårsperiod samt hur stor del som 
skall tillfalla SDF 
 
a. Årsavgifter (avgiften betalas per år), 
b. Serieavgifter för de nationella serierna (spelår) (avgiften betalas per år), 
c. Licensavgifter (betalas för varje spelår), 
d. Övriga avgifter kring seriespel, 
e. Övrig avgift kring licens, 
f. Registreringsavgifter (avgiften betalas per år), 
g. Anmälningsavgifter vid turneringar, 
h. Arrangörsavgifter, 
i. Administrationsavgift vid tävling, 
j. Avgift vid överklagan, 
k. Domarersättning 

 
(12) Information om förbundets budget och fastställande av verksamhetsplan för 

det påbörjade verksamhetsåret 2023 och därpå kommande verksamhetsår 
2024 
 
a. Information om budget 2023 och 2024 
b. Fastställande av verksamhetsplan 2023 – 2024 

 
(13) Utse ombud till Riksidrottsmötet (RIM) 

 
(14) Antagande av förbundets kungörelseorgan 
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(15) Behandling av frågor som av förbundsstyrelsen hänskjutits till förbundsmötet: 
 

a. Förslag till ändring av SBTF:s stadgar angående förbundets hemvist 
b. Förslag till ändring av SBTF:s stadgar angående ändamål 
c. Förslag till ändring av SBTF:s stadgar angående legitimationskort 
d. Förslag till antagande av Strategisk Plan för svensk bordtennis 2023-2026 

 
(16) Behandling av inkomna motioner: 

 
a. D-licens för seniorer/veteraner (Hallands BTF) 
b. Införande av helglicens (Uddevalla BTK) 
c. Ändring av anmälningsavgifter till DM (Skånes BTF) 
d. Ändring av arrangörsavgift vid tävlingar (Söderhamns UIF) 
e. Höjning av överdomararvode (Stockholms BTF) 
f. Sänkt avgift för digital distriktsdomarkursdel (Norrtälje BTK, Sunnersta 

AIF m fl) 
g. Teoretiskt prov på distriktsdomarkursen (Norrtälje BTK, Sunnersta AIF m 

fl) 
h. Inga matchdomare i Division 3 (Uppsala BTK) 
i. Uppflyttning/nedflyttning och kval i nationella serierna (Söderhamns UIF) 
j. Sommarens övergångsfönster (Söderhamns UIF) 
k. Byte av serielag vid föreningsbyte (Stockholms BTF) 
l. Serieövergång i början av säsongen (Stockholms BTF) 
m. Lägga ner lag-DM (Överlida IK) 
n. Flick- och damspelares rätt att delta i DM (Fårösunds GoIK) 
o. RM:s SM-kvalificerande status (BTK Frej) 
p. Ändring av direktiv för bordtennis-SM (Robert Jernkvist) 
q. Justering av datarankningen (Stockholms BTF) 
r. Datarankningens klassindelning och rankingregler (Ängby SK) 

 
(17) Eventuella tillkommande frågor 

a. Förslag till utnämning av hedersordförande 
 

(18) Utdelande av utmärkelser 
 
(19) Mötets avslutande 
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Punkt 10 – Valberedningens förslag 

Valberedningen har efter nomineringsförslag, tips och egen sondering enats om följande förslag till 
förbundsmötet den 16 april 2023 vad gäller styrelse, revisorer och disciplinkommitté. 

Förbundsstyrelsen 

Ordförande  2 år  nyval  Dennis Lindahl, Mora 

Ledamot  4 år omval   Michael Helander, Ås 
Ledamot  4 år omval  Karin Björkryd, Eskilstuna 
Ledamot  4 år omval  Jens Lundquist, Söderhamn 
Ledamot  4 år nyval  Mia Stenström, Göteborg 

Ledamot  2 år fyllnadsval Erik Kullingsjö, Falköping 
Ledamot  2 år fyllnadsval Ann-Helen Blomqvist, Täby 

2 år kvar på sin mandattid har: 

Monica J Erlandsson, Henån och Lars Sundling, Göteborg 

Revisorer 

Revisor   2 år omval   Christer Goldhammer, Norrköping 
Revisor   2 år nyval  Peter Daroczy, Arboga, auktoriserad revisor 
Revisor suppl.  2 år nyval  Marie Andersson, Arboga, auktoriserad revisor 

Disciplinkommittén 

Ordförande  2 år omval  Gert Strid, Malmö 
Ledamot  2 år omval  Christina Falk Strand, Malmö 
Ledamot  2 år omval  Lars Afrell, Stockholm 
Ledamot  2 år omval  Mats Gustafsson, Katrineholm 
Ledamot  2 år nyval  Fredrik Norling, Stockholm 

SBTFs Valberedning 

Ronny Ferm, Ordförande, 070 – 57 15 333 
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Punkt 11 – Fastställande av avgifter för nästkommande tvåårsperiod 
samt hur stor del som skall tillfalla SDF 

11-A  Årsavgifter 
 
Styrelsen föreslår att årsavgifterna för 2023 och 2024 är oförändrade; 
 
Föreningar med 0-5 licenser      800 kr  
Föreningar med 6-25 licenser      1 300 kr  
Föreningar med minst 26 licenser     2 800 kr  
  
SDF:s andel är 50 %  
 
11-B   Serieavgifter 
 
Styrelsen föreslår att serieavgifterna spelåren 2023-2024 och 2024-2025 är oförändrade; 
 
Pingisligan herrar       12 500 kr  
Superettan herrar       8 500 kr  
Division 1 herrar       5 500 kr  
Division 2-3 herrar       3 100 kr  
Pingisligan damer       5 500 kr  
Superettan damer       5 500 kr  
Division 1-2 damer       3 100 kr  
 
11-C   Licensavgifter 
 
Styrelsen föreslår att licensavgifter 2023-2024 och 2024-2025 är oförändrade; 
 
Typ av licens:    
A-senior        650 kr  
A-ungdom        400 kr  
A-pensionär        400 kr  
A-barn         200 kr  
D-licens        100 kr  
 
När både A- och D-licens registreras under samma spelår behöver D-licensen inte betalas. 
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SDF:s andel är 18 % 
 
Förbundsmötet föreslås att i samband med denna punkt även behandla inkomna motioner 16-A och 16-B. 
 
11-D   Övriga avgifter kring seriespel 
 
Styrelsen föreslår att avgift för walk over i seriematch är oförändrad; 
 
Avgift per match vid lämnad walk over     1 x serieavgift 
Avgift vid walk over i sista seriematchen    3 x serieavgift 
 
Styrelsen föreslår att avgift vid avhopp från seriespel är oförändrad; 
 
Vid avhopp före 1 juli       1 x serieavgift 
Vid senare avhopp (minus ev. inbetalda wo-avgifter)      3 x serieavgift 
 
Styrelsen föreslår att förseningsavgift för elektroniskt matchprotokoll är oförändrad; 
 
Avgift per protokoll då protokoll inte presenterats i tid eller är felaktigt ifyllt: 
Pingisligan herrar, Pingisligan damer och Superettan   1 000 kr 
Division 1-3        300 kr 
 
Styrelsen föreslår att avgift vid matchflytt i Pingisligorna, Superettorna och division 1 är oförändrad; 
 
Avgift som SBTF debiterar hemmalaget vid matchflytt  1 000 kr 
I division 1 gäller avgiften endast för senarelagd match. 
 
Styrelsen föreslår att avgift till arrangör av seriesammandrag är oförändrad; 
 
Avgift per deltagande lag och sammandragsdag    400 kr.  
 
11-E   Övrig avgift kring licens 
 
Styrelsen föreslår att administrationsavgift vid spel utan licens är oförändrad; 
 
Avgift vid spel utan A-licens och tillfälle,  
gäller ej D-licens och A-licens Barn      1 000 kr 
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11-F   Registreringsavgifter 
 
Styrelsen föreslår att registreringsavgiften för övergångar 2023-2024 och 2024-2025 är 
oförändrad; 
 
Övergång för D-licens och A-licens barn    Avgiftsfritt 
Avgift vid övriga övergångar      300 kr    
Förening med minst 5 övergångar samtidigt    1 500 kr 
 
Styrelsen föreslår att avgift vid övergång och registrering för seriespel är oförändrad; 
 
Registreringsavgift för övergång      300 kr 
Registreringsavgift för seriespel     200 kr 
 
Styrelsen föreslår att avgift för speltillstånd för utländsk spelare är oförändrad; 
 
Avgift per speltillstånd       300 kr 
 
11-G   Anmälningsavgifter vid turneringar 
 
Styrelsen föreslår att anmälningsavgifter vid DM 2023 och 2024 ändras enligt följande; 
 
För DM gäller följande maxavgifter:   
  

 Tidigare Tidigare Nytt Nytt 
Klass Cupspel:  Poolspel:  Cupspel Poolspel 
Pojk- och flicksingel  60 kr 120 kr  100 kr 160 kr 
U20- och Juniorsingel  80 kr 160 kr 120 kr 180 kr 

Seniorsingel  100 kr  200 kr  
140 kr alternativt 200 kr 
varav minst 60 kr till 
prispengar. 

200 kr alternativt 300 
varav  minst 100 kr till 
prispengar 

Veteransingel  80 kr 160 kr 120 kr 180 kr 
Pojk- och flickdubbel  80 kr 160 kr 160 kr 240 kr 
Juniordubbel  100 kr  200 kr  160 kr 240 kr 
Seniordubbel  150 kr 300 kr 200 kr 300 kr 
Veterandubbel  100 kr 200 kr 160 kr 240 kr 
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Förbundsstyrelsen anser att föreslagna höjningar är skäliga för att möta nutiden på ett bättre sätt, 
och genom det göra arrangörskapet samt utvecklingsmöjligheterna större. Senaste höjning av 
maxavgifter vid DM/SM genomfördes vid förbundsmötet 2010.  
  
För seniorsingel anser styrelsen att det ligger väl i tiden att kunna applicera ett alternativ som medför 
en möjlighet att applicera prispengar i klassen. Detta skulle innebära att arrangör kan välja endera 
maxavgiften.  
 
Förbundsmötet föreslås att i samband med denna punkt även behandla motion 16-C.  
 
Styrelsen föreslår att anmälningsavgifter vid SM och Top-12 2023-2024 och 2024-2025 ändras 
enligt följande; 
 
SM och Top-12, avgifter:   Cupspel  Poolspel 
Pojk- och flicksingel    -   200 kr 
U20- och Juniorsingel    -     200 kr 
USM Mixed Lag    250 kr   - 
Seniorsingel     -   300 kr   
Veteransingel     -   160 kr 200 kr 
Pojk- och flickdubbel    110 kr   -   
Juniordubbel     110 kr   -   
Seniordubbel     300 kr   -   
Veterandubbel     120 kr   240 kr   
Top-12/Riks-10:an, region- och riksfinal -   300 kr  500 kr  
Lag-SM, pojklag    -    250 kr   
Lag-SM, flicklag    -   250 kr    
Lag-SM, veteraner    250 kr   -   
 
USM Mixed Lag finns ej kvar som klass, avgiften föreslås att tas bort från regelverket.  
Veteransingel föreslås att korrigeras uppåt, för att bättre kunna återspegla kvalitativ skillnad mellan 
DM och SM. 
 
Riks Top-12 föreslås en markant höjning i syfte att bättre kunna attrahera framtida arrangörer. 
Tävlingsformen har dessutom minskat med två klasser.  
Sett till garanterat antal matcher per person är den föreslagna anmälningsavgiften inte avsevärt 
dyrare än annan tävling 
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Styrelsen föreslår att anmälningsavgifter vid para-SM 2023-2024 och 2024-2025 är oförändrade; 
 
Seniorsingel  150 kr 

 

Seniordubbel  160 kr  
Senior lag  230 kr  
Juniorsingel  200 kr  
Juniordubbel  300 kr  
 
Styrelsen föreslår att anmälningsavgifter vid deltävling i Sweden Tour 2023-2024 och 2024-2025 
är oförändrade; 
 
Sweden Tour-deltävlingar, avgifter:  Cupspel  Poolspel  
Elitklass     -   500 kr 
U20 (U19)     250 kr   300 kr 
18-årsklass     -   300 kr 
16-årsklass     175 kr   300 kr 
15-årsklass     175 kr   250 kr 
14-årskass     -   250 kr 
13-årsklass     175 kr   250 kr 
12-årsklass     -   250 kr 
 
11-H   Arrangörsavgifter 
 
Styrelsen föreslår att arrangörens avgift vid A-, B- och C-tävlingar är oförändrad; 
 
Procentandel på anmälningsavgifterna till SBTF   7% 
Procentandel på anmälningsavgifterna till SDF   7% 
 
Förbundsmötet föreslås att i samband med denna punkt även behandla motion 16-D. 
 
Styrelsen föreslår att arrangörens avgift vid Elit-tävlingar är oförändrad; 
 
Fast sanktionsavgift till SBTF      10 000 kr 
Procentandel på anmälningsavgifterna till SBTF   10% 
Procentandel på anmälningsavgifterna till SDF   5% 
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11-I   Administrationsavgift vid tävling 
 
Styrelsen föreslår att administrationsavgift är oförändrad; 
 
Maxavgift som arrangör av tävling har rätt att ta ut   50 kr 
Vid utebliven betalning äger arrangören rätt att ta ut en påminnelseavgift, dock 
max 50 kr per påminnelse. 
     
11-J   Avgift vid överklagan 
 
Styrelsen föreslår att avgift för överklagan är oförändrad; 
 
Avgift vid överklagande av TRK-beslut    500 kr 
Avgiften återbetalas om överklagandet bifalles. 
 
11-K  Domarersättning 
 
Styrelsen föreslår att domarersättningar 2023-2024 och 2024-2025 ändras enligt följande; 
 
Överdomare vid tävling 90 kr/timme 125 kr/timme 
Överdomare vid seriesammandrag* 90 kr/timme 125 kr/timme 
Landskamper 850 kr  
Pingisligan damer och herrar, grundserie, huvuddomare 725 kr  
Pingisligan damer och herrar, slutspel, huvuddomare 775 kr  
Pingisligan damer och herrar, grundserie, assisterande domare 475 kr  
Pingisligan damer och herrar, slutspel, assisterande domare 475 kr  
Superettan damer och herrar 500 kr  
Herrar division 1 och damer division 1 325 kr  
Herrar division 2 och damer division 2 300 kr  
Herrar division 3 275 kr  

   
Kvalmatcher ersätts med den högre seriens ersättning 
Resor ersätts med billigaste färdsätt.  
Resor med egen bil ersätts med 33 kr/mil 
 
*eller matchdomarens ersättning om den är högre 
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Rollen för överdomare beskrivs i kapitel 3 i SBTF:s regelsamling 2022/2023; 3.3.1. ff. Dessa regler 
beskriver överdomarens roll i form av ansvar, disciplinära åtgärder, beslut och domsrätt. 
 
Styrelsen föreslår även att överdomares uppdragsbeskrivning förtydligas i enlighet med följande 
förväntningar: 
 
- Ta en aktiv och ansvarstagande roll i tävlings- och seriesammanhang för att bidra till att skapa gott 

värdskap, 
- Guida, hjälpa och förklara, i utbildande syfte, för spelare, ledare, föräldrar och funktionärer och på 

så sätt bidra till ett bättre och tryggare tävlingsklimat  
- Delta på årlig digital uppdatering för överdomare genom att närvara vid uppstartsmöte inför ny 

tävlingssäsong (detta sker idag för olika kategorier med funktionärer t.ex. både för tävlingsledare 
och för domare i Pingisligan)  

 
Förbundsmötet föreslås att i samband med denna punkt även behandla motion 16-E. 
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Punkt 12 – Information om förbundets budget och fastställande av 
verksamhetsplan för det påbörjade verksamhetsåret 2023 och därpå 
kommande verksamhetsår 2024 

12-A  Information om budget 2023 och 2024  

Verksamhet 2023 
Budgeterade 
intäkter 

Budgeterade kostnader Budgeterat resultat 

Intäkter 15 384 103 kr    15 384 103 kr  

Landslag 7 194 500 kr 8 994 500 kr  - 1 800 000 kr  

Tävling & domare 262 000 kr  689 400 kr  - 427 400 kr  

Kansli   -   kr   1 587 600 kr  - 1 587 600 kr  

Marknad, kommunikation och evenemang 1 078 000 kr  3 158 000 kr - 2 080 000 kr  

Digitalisering 2 050 000 kr  2 050 000 kr  -   kr  

SBTF möten och kommittéer -   kr  898 000 kr  - 898 000 kr  

RF projekt 6 836 013 kr   6 836 013 kr  -   kr  

Lönekostnader 2 292 935 kr  10 676 305 kr  - 8 383 370 kr  

 Summering 35 097 551 kr  34 889 818 kr  207 733 kr  

 
 

Verksamhet 2024 
Budgeterade 
intäkter 

Budgeterade kostnader Budgeterat resultat 

Intäkter 17 384 103 kr    17 384 103 kr  

Landslag 5 794 500 kr  8 094 500 kr  - 2 300 000 kr  

Tävling & domare 262 000 kr  889 400 kr  - 627 400 kr  

Kansli - kr  1 587 600 kr - 1 587 600 kr 

Marknad, kommunikation och 
evenemang 

- kr 1 000 000 kr  - 1 000 000 kr  

Digitalisering - kr  1 000 000 kr  - 1 000 000 kr  

SBTF möten och kommittéer - kr 1 000 000 kr - 1 000 000 kr 

RF projekt 4 507 404 kr  4 507 404 kr  - kr  

Lönekostnader 1 292 935 kr  10 676 305 kr  -  9 383 370 kr  

 Summering 29 240 942 kr  28 755 209 kr  485 733 kr  
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12-B  Fastställande av verksamhetsplan för 2023-2024 
 
Svenska Bordtennisförbundets (SBTF) verksamhetsplan tar sitt avstamp i det kommande 
styrdokumentet för svensk bordtennis, ”Strategiskt dokument – SBTF 2.0”, som presenteras på 
förbundsmöte 2023. Identifierade områden i dokumentet ligger till grund för den verksamhet som 
skall bedrivas och därmed hur vår verksamhetsplan skall se ut för tiden 2023-2024. 
 
Sedan tidigare har en förskjutning skett från förvaltning till utveckling och den blir de kommande åren 
än mer påtaglig som ett led i att kunna möta en föränderlig framtid i kölvattnet av en pandemi som 
gav många nya förutsättningar. 
 
Primära mål i SBTF:s verksamhet är att verka som ett serviceorgan för föreningar och 
distrikt/regioner inom vår verksamhet samt att öka antalet utövare och dessutom behålla befintliga. 
De stora frågorna jämlikhet, jämställdhet samt hållbarhet ses vidare som självklara delar i samtliga 
fokusområden listade nedan istället för att, som i tidigare verksamhetsplaner, vara fristående avsnitt. 
 
Bredd och rekrytering 
Bordtennisen ska växa i antalet utövare. Om detta råder det stor enighet om i vår verksamhet. Stort 
fokus har under en tid legat på att svara på vad, varför och hur, gällande framtida visioner för svensk 
bordtennis. En stor del av svaren går att implementera inom området ”Bredd och rekrytering”. 
Förutsättningarna att lyckas med den målsättningen får ses som tämligen goda sett ur ett 
resursperspektiv. Under pandemin gjorde Riksidrottsförbundet (RF) ett mycket gediget arbete i att 
påtala idrottens betydelse i samhället i stort och de stödmodeller som arbetades fram i form av 
återstart- och kompensationsstöd har skapat möjligheter att utvecklas på bred front. 
 
Nyckelfaktorer framöver kommer vara nya målgrupper från en så bred samhällspalett som möjligt, 
tillgänglighet samt välkomnande miljöer. För att på ett optimalt sätt nå vår målsättning behöver vi 
förändra attityden till rekryteringsarbetet men även fokusera på de utmaningar som finns kring detta, 
en av dem är brist på lokaler samt adekvat utbildade tränare. Växer vår verksamhet behöver vi också 
bättre förutsättningar lokalmässigt, inte minst i storstadsregionerna, samt fler, och bättre utbildade 
tränare. Det sistnämnda är oerhört viktigt, inte minst för att också kunna behålla befintliga utövare. 
Ett uppdaterat förhållningssätt är också viktigt när det gäller att spana in i framtiden kring hur idrott i 
vårt samhälle kommer bedrivas. Föreningsmodellen såsom vi traditionellt under lång tid bedrivit den 
behöver utvärderas och anpassas till den tid vi lever i. Ett led i det arbetet är också att se över och 
utveckla formerna för ett modernt medlemsskap. Gemenskap, samhörighet, glädje och inkludering är 
fortsatt viktiga beståndsdelar i föreningsarbetet och mycket viktiga delar i vårt motto, ”pingis för alla 
överallt”. 
 



 

16 
 

Digitalisering 
En av vår samtids viktigaste frågor är digitalisering. Rätt använt sparar det både tid och pengar och 
stärker servicegraden för våra medlemmar. Analysarbetet och genomlysningen av befintlig 
verksamhet kommer sätta mycket av agendan för framtidens arbete med att digitalisera, effektivisera 
och skapa framtidssäkra IT-system. Ett minst lika viktigt arbete handlar också om att strukturera, 
kartlägga och arbeta med vår data på ett effektivt sätt i syfte att skapa tillväxt, öka vår synlighet i 
media och våra egna kanaler, bli mer tillgängliga, nå nya målgrupper samt behålla och vårda befintliga 
utövare. 
 
Digitalisering är ett verktyg – inte en lösning – grundarbetet måste alltid göras. 
 
Evenemang och marknad 
Svensk bordtennis är en erkänd arrangör av internationella tävlingar och mästerskap. För att bibehålla 
en stark position såväl internationellt som nationellt är regelbundna arrangemang på hemmaplan 
viktigt av flera olika anledningar; 
A) Det skapar ett utrymme i media vi annars inte får i och med att våra landslagsstjärnor får visa upp 
sig inför en hemmapublik. 
B) Det skapar stolthet och engagemang inom vår bordtennisfamilj. 
C) Det skapar möjligheter till ökade intäkter via ekonomiskt hållbara tävlingar och mästerskap. 
 
Den röda tråden till flera lager av vår verksamhet går också att hitta i PING PONG POWER som är 
en självklar del av de allra flesta evenemang vi arrangerar i syfte att synliggöra bordtennisen på flera 
nivåer – inte bara nationellt – utan också lokalt. Därmed kan vi utveckla de föreningar som är 
naturliga samarbetspartners vid samtliga evenemang. 
 
Marknad – att paketera, sälja och vårda/följa upp – är ett område med stor förbättringspotential. 
SBTF arbetar dedikerat på ett innovativt organisatoriskt sätt med kommersiella rättigheter mot målet 
att stegvis förändra karaktären på svensk bordtennis intäkter. I dagsläget kommer en väldigt stor del 
från statliga medel och det vill vi ändra på – detta som ett led i att på ett hållbart och långsiktigt sätt 
kunna bedriva relevanta och strategiskt långsiktiga satsningar mot SBTF:s huvudmål – att öka antalet 
utövare samt behålla befintliga. 
 
Landslag och elit 
Svensk bordtennis tillhör världseliten och målsättningen är att ta medalj i alla mästerskap vi deltar i. 
Dock hårdnar konkurrensen kontinuerligt. Antalet nationer som framgångsrikt fostrar nya 
världsstjärnor har ökat markant senaste tiden och därför är det viktigt att SBTF arbetar långsiktigt 
och brett från grunden med en tydlig lägerstruktur från förening till landslag för att synliggöra så 
många talanger som möjligt och erbjuda förutsättningar att även ta nästa steg.  
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Våra elitmiljöer möjliggör talangutveckling i toppklass. En del i den fortsatta utvecklingen av befintliga 
elitmiljöer samt byggandet av nya, är att kategorisera och därefter koppla dessa till en tydlig krav- och 
ersättningsmatris med syfte att ge korrekta förutsättningar för de föreningar med ambition att 
utvecklas uppåt och framåt. 
 
Att representera ett svenskt landslag innebär att det finns en tydlig kunskap om uppförandekod, 
regelverk, rättigheter och skyldigheter vilket är en viktig del i att vårda och utveckla varumärket 
svensk bordtennis samt i arbetet med att förvärva framtida partners till vår verksamhet. 
 
Organisation 
En stark organisation – från förening och distrikt/region till förbund är fundamentet i svensk 
bordtennis. Fokus och ett högprioriterat område de närmaste åren är att skapa en hållbar och 
modernt uppbyggd distriktsorganisation där den röda tråden löper tydligt genom hela vår verksamhet.  
Det är enkelt att göra rätt, se sin egen roll och agera ambassadör för svensk bordtennis då det finns 
tydliga rutiner kring ansvarsfördelning, policyer, riktlinjer, arbetssätt och en tydlig struktur över hur 
svensk bordtennis är uppbyggd. Vi använder oss av de stödfunktioner och kunskapsbanker som finns 
från centralt håll via RF SISU och har i alla led regelbundna avstämningar med aktuella RF SISU-
distrikt, både på distriktsnivå och centralt.  
 
Svensk bordtennis har även fortsättningsvis en stark ställning på den idrottspolitiska scenen i syfte att 
kunna vara med och påverka där de stora besluten tas och vi har en tydligt utarbetad strategi kring 
representation och närvaro, både nationellt och internationellt. 
 
Utbildning 
För att fortsatt vara en relevant aktör inom världsbordtennisen med höga målsättningar om medaljer i 
varje mästerskap krävs också en utbildningsverksamhet av hög klass som samtliga ledare med 
landslagsuppdrag genomgår. SBTF använder sig av tillgängliga digitala verktyg för att skapa och 
underhålla en heltäckande utbildningsplattform som tillgodoser de utbildnings- och kompetensbehov 
verksamheten kräver på samtliga nivåer och kategorier. För att underlätta och skapa incitament att 
öka utbildningsnivån i såväl distrikt/region som förening tas en modell fram där måluppfyllnad 
premieras monetärt. 
 
Återväxt och generationsväxling är en utmaning som inte enbart rör spelare utan också tränare, 
ledare och funktionärer. SBTF har därför ett effektivt mentorprogram implementerat som stärker 
förutsättningarna för att lyckas med de målbilder som sätts upp. 
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Punkt 15 – Behandling av frågor som av förbundsstyrelsen har 
hänskjutits till förbundsmötet 

 

15-A  Förslag till ändring av SBTF:s stadgar angående förbundets hemvist 

Under våren 2022 fattade SBTF:s styrelse beslutet att flytta Riksidrottsgymnasiet från Köping till 
Halmstad och Söderhamn. Sedan tidigare har SBTF ett kontor i Helsingborg med ett flertal 
anställda, bland annat utgår nuvarande generalsekreterare därifrån. Som en naturlig del i detta 
föreslår därför styrelsen att Helsingborg blir nytt säte. Framöver kommer även Söderhamn ha en 
kontorsdel och en mindre så kallad hubb finnas i Motala där ett flertal av våra landslagsspelare samt 
anställda på parasidan är stationerade. För SBTF är det viktigt att verka nära verksamheten, med 
denna förflyttning når vi detta mål på ett mer tydligt sätt. 
 
”För SVENSKA BORDTENNISFÖRBUNDET med hemort i Köpings  
Kommun Helsingborgs Kommun, bildat 1926.10.25. Stadgarna reviderades vid förbundsmötet 
2015.04.19. Ändringar och tillägg har beslutats vid förbundsmöten 2017.04.09, 2019.04.14,  
2021.04.25 och 2023-04-16.” 
 
Styrelsen föreslår förbundsmötet ändringar av stadgarna enligt ovan. 
 
15-B  Förslag till ändring av SBTF:s stadgar angående ändamål 
 
Svensk bordtennis vision är att öka antalet utövare på bred front. En nyckelfaktor för att lyckas är att 
nå nya målgrupper. Som ett led i detta ser vi ett ökat behov av att omfamna nya modeller av 
bordtennis, bland annat inom den digitala världen.  
  

Styrelsen föreslår tillägg till stadgarna 1 kap 1 § Ändamål enligt följande, 
 
Nuvarande text: 
”Svenska Bordtennisförbundet, i dessa stadgar benämnt förbundet, är en ideell förening som har till uppgift 
att främja och utveckla bordtennissporten i Sverige utifrån förbundets verksamhetsidé, vision och 
värdegrund.” 
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Förslag ny text: 

”Svenska Bordtennisförbundet, i dessa stadgar benämnt förbundet, är en ideell förening som har till 
uppgift att främja, utveckla och administrera bordtennisidrotterna bordtennis, bordtennis-TTX, 
minibordtennis och e-bordtennis (e-pingis) i Sverige utifrån förbundets verksamhetsidé, vision och 
värdegrund, samt att företräda dem utom landet.” 

 
Styrelsen föreslår förbundsmötet ändringar av stadgarna enligt ovan. 

 
15-C  Förslag till ändring av SBTF:s stadgar angående Legitimationskort 
 
Då inriktningen för det internationella arrangörskapet förändrats över tid, föreslår förbundsstyrelsen 
göra ett förtydligande tillägg av SBTF:s stadgar 15 § enligt: 

”Person, verksam inom förbundet, har fritt inträde till tävling eller uppvisning, som anordnas av SBTF, SDF 
eller till förbundet ansluten förening, enligt följande: 

1. Förbundets anställda, styrelse, hedersledamöter, kommittéledamöter, valberedningens ledamöter och 
revisorer har fritt inträde till allauppvisningar/tävlingar inom landet.  

2. Förbundsdomare och steg IV-instruktörer har fritt inträde till alla tävlingar/uppvisningar inom landet. 

3. Innehavare av förbundets förtjänsttecken i guld eller guld med emalj har fritt inträde till alla 
tävlingar/uppvisningar inom landet. 

Legitimationskort utfärdas av SBTF. 
 
Ovan innefattar inte evenemang som ägs av en annan aktör och där SBTF enbart är utförare/nationell 
arrangör. Exempel på aktörer är International Table Tennis Federation (ITTF), European Table Tennis 
Union (ETTU) samt World Table Tennis (WTT)” 
 
Styrelsen föreslår förbundsmötet ändringar av stadgarna enligt ovan. 
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15-D  Förslag till antagande av Strategisk Plan för svensk bordtennis 2023-2026 

 
Bakgrund och förslag enligt Bilaga 1 

 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att fastställa Strategisk Plan för svensk bordtennis 2023-2026 i 
enlighet med ”bilaga 1”. 
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Punkt 16 – Behandling av inkomna motioner 

16-A  D-licens för seniorer/veteraner 
  Motionär: Hallands BTF 
  Bilaga A 

  Förbundsmötet föreslås behandla motionen i samband med 11-C. 

Motionären vill införa en ny form av D-licens för seniorer/veteraner för spel i distriktsserier samt 
eventuella veteranserier inom distriktet, till en kostnad om 250 kronor per säsong. Detta kommer 
enligt motionären få fler att vilja delta i distriktens seriespel. 

Styrelsen anser det inte motiverat att mer än halvera licensavgiften för spelare som genomför en hel 
seriesäsong på seniornivå, och skapa en helt ny licenskategori vid sidan av t ex redan befintliga A-
licenser för pensionärer. Ekonomiskt är det i dagsläget viktigare att prioritera ökad tillgänglighet för 
tillfälliga inhopp (se 16-B), och på längre sikt rikta om licensieringen mot ett mer modernt 
medlemskap. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås. 

16-B  Införande av helglicens 
  Motionär: Uddevalla BTK genom Nordvästra Götalands BTF 
  Bilaga B 

  Förbundsmötet föreslås behandla motionen i samband med 11-C. 

Motionären vill införa en så kallad helglicens, det vill säga en A-licens som är brukbar under endast en 
spelhelg, till en kostnad om 200-300 kronor. Syftet är att underlätta för klubbar att få ihop fulla 
serielag vid olika tillfällen under en hel säsong, genom att göra det lättare och billigare för enskilda 
spelare att delta vid enstaka tillfällen. 

Styrelsen ser viktiga fördelar med denna motion, och ser det som angeläget att öka tillgängligheten 
för alla spelare och spelformer. En utredning behövs där licensfrågan sätts in i ett större samtal om 
ett mer modernt medlemskap, men styrelsen vill redan i detta skede införa en variant av motionärens 
förslag till helglicens, dock benämnd 48 timmars-licens. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen tillstyrks, med förändringen 48-timmarslicens istället 
för helglicens och att beloppet fastställs till 200 kr. Vidare föreslås att 48-timmarslicens möjliggörs 
för ålderskategorierna Ungdom, Senior och Pensionär. 
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16-C  Ändring av anmälningsavgifter till DM 
  Motionär: Skånes BTF 
  Bilaga C 

  Förbundsmötet föreslås behandla motionen i samband med 11-G. 

Motionären vill höja maxavgifterna på DM-klasser. Skälet är att dagens maxavgifter är mycket lågt 
satta och inte speglar ökade kostnader för hallhyror, medaljer m m. Höjda maxavgifter gör det lättare 
att få ekonomi i arrangemanget, vilket gör det både möjligt och intressant för fler klubbar att 
arrangera DM, vilket stimulerar en utveckling av DM. 

Styrelsen ser motionärens förslag som klokt, konstruktivt och korrekt i sin analys och skiljer sig inte i 
substantiell utsträckning från motionärens uppfattning. Vissa språkliga justeringar bör dock göras. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen tillstyrks, med styrelsens förändringar under punkt 11-
G. 

16-D  Ändring av arrangörsavgift vid tävlingar 
  Motionär: Söderhamns UIF 
  Bilaga D 

  Förbundsmötet föreslås behandla motionen i samband med 11-H. 

Motionären vill att vad de kallar för sanktionsavgiften, egentligen arrangörsavgiften, vid nationella 
tävlingar endast ska vara 7% av en tävlings totala intäkter från anmälningsavgifter till SBTF, det vill 
säga att dagens ytterligare 7% till SDF tas bort. Som skäl anförs att SDF, till skillnad från SBTF, inte 
bidrar med hjälp eller kompetens gällande tävlingar. 

Styrelsen ser inte på samma sätt som motionären att en avgift på tävlingsintäkter måste vara kopplad 
till arbete med tävlingar, utan kan vara betydelsefulla intäkter för flera olika aktiviteter inom ett SDF. 
Motionären fångar dock upp en viktig fråga gällande ekonomiska flöden och att de i allt högre 
utsträckning bör incitamentsbaseras, men detta är en fråga som bör hanteras inom den pågående 
förändringsprocessen av distriktsorganisationen som helhet, i vilken ekonomiska flöden till 
distriktsförbunden är en viktig del. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås. 
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16-E  Höjning av överdomararvode 
  Motionär: Stockholms BTF 
  Bilaga E 

  Förbundsmötet föreslås behandla motionen i samband med 11-K. 

Motionären vill höja överdomararvodet från dagens och de senaste cirka tio årens 90 kronor per 
timme till 125 kronor per timme. Huvudskälet är att göra det mer attraktivt än vad som just nu är 
fallet för utbildade förbundsdomare att ta på sig uppdrag som överdomare. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen tillstyrks med de tillägg styrelsen föreslår under punkt 
11-K 

16-F  Sänkt avgift för digital distriktsdomarkursdel 
  Motionär: Norrtälje BTK, Sunnersta AIF m fl 
  Bilaga F 

Motionärerna vill att den digitala delen av distriktsdomarkursen ska bli gratis eller avgiften åtminstone 
minimeras, jämfört med dagens 300 kronor per kursdeltagare. Detta skulle enligt motionärerna få 
fler att både vilja och kunna genomföra distriktsdomarkursen och öka den allmänna regelkunskapen i 
svensk bordtennis. 

Styrelsen anser, sedan frågan remitterats till domarkommittén, att åtgärder redan vidtas inom SBTF 
för att inom en nära framtid kunna erbjuda enkla sätt att öka den allmänna regelkännedomen hos 
spelare, ledare, föräldrar osv. Detta bör ske som ett steg innan distriktsdomarkursen, på vilket 
distriktsdomarkursen därefter kan bygga vidare. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås. 
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16-G  Teoretiskt prov på distriktsdomarkursen 
  Motionär: Norrtälje BTK, Sunnersta AIF m fl 
  Bilaga G 

Motionärerna vill att distriktsdomarkursen skall avslutas med ett teoretiskt prov. Detta för att 
garantera att distriktsdomare besitter nödvändiga kunskaper. Något motionärerna menar att 
distriktsdomarkursens kontrollfrågor i dagsläget inte gör. 

Styrelsen anser, sedan frågan remitterats till domarkommittén, att dagens kontrollfrågor väl 
motsvarar tanken om kunskapskontroll, och att det är viktigare att fokusera på den totala 
lärprocessen för en distriktsdomare. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås. 

16-H  Inga matchdomare i Division 3 
  Motionär: Uppsala BTK 
  Bilaga H 

Motionären vill avskaffa kravet på att arrangören tillhandahåller matchdomare i samband med 
lagmatcher och sammandrag i Division 3. Det vill säga att lagen ska döma själva, dock med en 
överdomare på plats. Detta skulle enligt motionären underlätta för fler klubbar att ta på sig att 
arrangera sammandrag i ett läge där allt färre klubbar i dagsläget väljer att arrangera sammandrag. 

Styrelsen anser, sedan frågan remitterats till domarkommittén, att förslaget i motionen är välmenat 
men även problematiskt. Spelare som dömer sitt eget lags match riskerar skapa jävsituationer som är 
olämpliga i nationellt seriespel, och spelare som vill bedriva sin sport på allvar får svårt att göra det om 
de samtidigt förväntas döma. Motionären ger en bra beskrivning av verkligheten, men där motionären 
föreslår en defensiv åtgärd vill styrelsen hellre se mer offensiva lösningar genom att exempelvis hålla 
på kvaliteten i vårt seriesystem, öka tillgängligheten till domarutbildning, arbeta fram krav på antal 
utbildade domare för föreningar med lag i nationellt seriespel, koppling till ersättningsnivåer, jobba 
med halva sammandrag och så vidare. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås. 
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16-I  Uppflyttning/nedflyttning och kval i nationella serierna 
  Motionär: Söderhamns UIF 
  Bilaga I 

Motionären vill att endast åttorna i respektive nationell serie ska nedflyttas varje säsong, och att 
sjuorna skall få möjlighet att kvala sig kvar. Detta med tillhörande revideringar av uppflyttningar från 
respektive serienivå, liksom från distriktsserierna. Motionären menar att detta skulle främja fler 
klubbar att satsa på unga spelare istället för att toppa sina lag för att undvika nedflyttning. 

Styrelsen menar att förslaget gör det betydligt svårare för lag att avancera uppåt både till och inom 
det nationella seriesystemet. Dessutom medför förslaget att ett lag som vinner sin serie ändå inte kan 
vara säkra på uppflyttning. Förslaget innebär en rörelse mot ett mer stängt seriesystem.  

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås. 

16-J  Sommarens övergångsfönster 
  Motionär: Söderhamns UIF 
  Bilaga J 

Motionären vill förlänga sommarens övergångsfönster för spelare i klass Elit och 1, och flytta 
slutdatum från den 15 augusti till den 1 september. Detta skulle underlätta planeringen för många 
klubbar under en period där många har semester. 
 
Styrelsen anser att en sådan ändring inte skulle medföra några betydande administrativa svårigheter, 
och ser den ökade tillgängligheten som positiv. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen tillstyrks. 

16-K  Byte av serielag vid föreningsbyte 
  Motionär: Stockholms BTF 
  Bilaga K 

Motionären vill ändra regelverket så att en spelare bara ska kunna spela seriespel för en förening i 
samma seriegrupp under en och samma säsong. Motionären vill alltså ta bort möjligheten för en 
spelare som byter förening under säsongen att spela för ett lag i samma seriegrupp som sitt tidigare 
lag i sin gamla förening. Motionären menar att denna möjlighet är osportslig. 

Styrelsen anser att en övergång måste betraktas som just en övergång, och med en sådan följer också 
både spelarens och den nya föreningens rättigheter. En spelare kan ha många olika skäl att vilja byta 
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förening under en säsong och den möjligheten bör inte begränsas i onödan. Att lag värvar spelare från 
konkurrenter är heller inget ovanligt fenomen inom andra idrotter. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås. 

16-L  Serieövergång i början av säsongen 
  Motionär: Stockholms BTF 
  Bilaga L 

Motionären vill reducera möjligheten för föreningar att toppa serielag i början av säsongen, vilket 
möjliggörs av att de nationella serierna startar olika seriehelger. En förening kan t ex idag i praktiken 
ställa upp med sitt Division 2-lag i Division 3 den första seriehelgen. Detta menar motionären är 
idrottsligt tveksamt. Motionären föreslår ett system där lag alltjämt kan förstärka med en spelare, 
men där spelare utöver det sedan får stå över visst antal matcher för ett högre serielag. 

Styrelsen delar motionärens syn på problemet, men anser att förslaget till lösning riskerar bli alltför 
komplicerat. Styrelsens förslag är istället att samtliga nationella serier ska starta under en och samma 
seriehelg. Detta löser det problem som motionären försöker komma åt. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås till förmån för styrelsens förslag om gemensam 
starthelg för samtliga nationella serier. 

16-M  Lägga ner lag-DM 
  Motionär: Överlida IK genom Nordvästra Götalands BTF 
  Bilaga M 

Motionären vill lägga ner lag-DM, eller åtminstone inte blockera spelhelger i ett redan fullt 
generalprogram. Bakgrunden är ett sviktande intresse för lag-DM från aktuella föreningar och 
möjligheten att ägna dessa helger åt annan verksamhet. Frågan skickas vidare av Nordvästra 
Götalands BTF för SBTF:s utredning. 

Enligt nutida statistik är det relativt få SDF som lyckas genomföra Lag-DM, men som motionären 
lyfter är det idag krav att bjuda in till tävlingen. Styrelsen anser att den möjligheten fortsatt ska finnas, 
men att kravet tas bort. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås, men att skrivningen om lag-DM i ”Regler för 
Mästerskapstävlingar” 28 § ändras från ”..skall bjuda in..” till ”..kan bjuda in..”. 
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16-N  Flick- och damspelare rätt att delta i DM 
  Motionär: Fårösunds GoIK 
  Bilaga N 

Motionären vill göra det möjligt för flick- och damspelare att delta i pojk- och herrklasser i DM, vid 
den händelse att deras motsvarande flick- och damklasser inte blir av. Detta motiveras med §24 i 
SBTF:s regler för mästerskapstävlingar att samtliga spelare har rätt att delta i DM. Motionärens syfte 
är att stimulera svensk flick- och dampingis och värna en mer inkluderande idrott. 

Styrelsen menar att §24 syftar till att begränsa en arrangörs möjlighet att förbjuda individuella 
spelare från att delta på DM, och att denna punkt därför inte som motionären menar står i motsats 
till §4 att damer/flickor inte har rätt att delta i mästerskapsklass för herrar/pojkar. Tävlings- och 
regelkommittén har korrekt tillämpat regelverket. 

Om regelverket i detta avseende är bra är en annan men viktig fråga. Motionären väcker viktiga och 
relevanta frågor för svensk bordtennis, som till exempel om könsuppdelade klasser ens är 
meningsfulla på barn- och ungdomsnivå. Inkonsekvensen med regler i para-SM finns där, men 
kommer sig av ett importerat regelverk för parapingisen, och skulle lika gärna kunna motivera en 
översyn av dessa regler. 

Inkludering och att stimulera flick- och dampingis är viktigt. Styrelsen ser dock en risk i att tillåta 
damer och flickor i pojk- och herrklasser kan få motsatt effekt, att det tvärtom minskar den upplevda 
nödvändigheten med att skapa självtillräckliga flick- och damklasser på DM. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås. 

16-O  RM:s SM-kvalificerande status 
  Motionär: BTK Frej 
  Bilaga O 

Motionären vill att regelverket ändras så att regionsmästerskapen ges samma SM-kvalificerande 
status som DM i samtliga aktuella klasser, nämligen P/F14, P/F16, P/F18, samt Damer/Herrar singel, 
mixed och dubbel. Syftet är att öka status på RM. 

Beslutet att ta bort RM:s SM-kvalificerande status fattades för bara några år sedan. En diskussion 
om RM:s status och ställning, inte minst i relation till DM, bör ingå i den pågående diskussionen om 
distriktsorganisationen i svensk bordtennis. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås. 

  



 

28 
 

16-P  Ändring av direktiv för bordtennis-SM 
  Motionär: Robert Jernkvist 
  Bilaga P 

Motionären vill ta bort nuvarande krav på SM-arrangörer att bekosta hotell och matkostnader för 
SBTF:s styrelse i samband med SM. Motionären föreslår att krav med denna innebörd stryks ur 
SBTF:s dokument ”Direktiv Bordtennis-SM”. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås, men att direktiven och syftet med dem 
formuleras tydligare. 

16-Q  Justering av datarankningen 
  Motionär: Stockholms BTF 
  Bilaga Q 

Motionären vill justera dagens datarankning för inflation, och procentuellt omfördela varje spelares 
poäng så att placeringen på rankningen förblir densamma, men poänggränserna för de olika klasserna 
återigen fyller en funktion. Detta kommer ge fler spelare möjlighet att spela fler klasser, liksom 
klasser bättre anpassade till deras spelstyrka. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås, men infogas i en större utredning om 
rankningens form och funktion. Utredningsarbetet ska innehålla en tydlig deadline.  

16-R  Datarankningens klassindelning och rankingregler 
  Motionär: Ängby SK 
  Bilaga R 

Motionären önskar förändra poängantalen för datarankningens klassgränser, införa en åttonde klass 
för herrar, samt ta bort så kallade bonuspoäng i samband med DM, RM och SM. Förslaget ger enligt 
motionären fler spelare möjlighet att spela fler klasser, bredare och jämnare spelklasser osv. 

Styrelsen föreslår förbundsmötet att motionen avslås, men infogas i en större utredning om 
rankningens form och funktion. Utredningsarbetet ska innehålla en tydlig deadline. 
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VÄLKOMMEN TILL SBTF 2.0

Den strategiska planen brukar kallas en organisations väsentligaste styrdokument. I en värld av accelere-
rande förändring för samhället i stort där också idrotten har en central plats är den strategiska plane-
ringen viktigare än någonsin, så även för svensk bordtennis.
Svenska Bordtennisförbundet (SBTF) har under en period arbetat med att producera ett strategiskt 

dokument som ska ses som ett stöd för vårt gemensamma framtida arbete inom vår verksamhet. Vi har lagt 
mycket tid på att skapa oss en bild av var vi är idag, vart vi vill och hur vi ska ta oss dit.
Under processen har vi arbetat med att skapa strategisk insikt vilket handlar om att förstå verksamhetens nuläge – 
internt och externt – samt sträva efter att förutse framtida omvärldsscenarier och vad de kan komma att innebä-
ra. Vi har frågat oss vad vår verksamhet tillför och om vi är relevanta samt vilka styrkor respektive svagheter vi har.

Vi har vidare g jort en utblick kring vilka trender som håller på att omforma vår värld på kort sikt, medellång sikt 
och på lång sikt samt vilka framtida möjligheter och utmaningar vi ser.
Vi har utifrån detta gått vidare till att göra strategiska val vilket handlar om att – baserat på ovanstående strate-
giska insikter – identifiera vårt existensberättigande, vilka strategiska alternativ som vår verksamhet har, utforska 
dem och därefter både våga välja och välja bort och därmed skapa en målbild över vilken väg vi ska välja i framtiden 
och varför. Hur kan vi vara relevanta, attraktiva och kunna addera ytterligare mervärde till vår verksamhet.

Vi har landat i en strategisk plan som skall ge oss den gemensamma färdriktningen för svensk bordtennis de när-
maste åren. Nästa steg i processen är att konkret ta fram förslag på hur vi konkret avser ta verksamheten från dess 
nuläge till upprättad målbild. I denna del tydliggörs prioriteringar och ansvarsområden, dessutom definieras vilka 
aktiviteter som krävs, vilka resurser som behövs, men även hur vi mäter framgång och hur vi löpande följer upp ar-
betet för att på ett proaktivt sätt säkerställa att vi är på rätt väg i korrekt tempo eller om något behöver kalibreras.

SBTF kommer inom den närmaste tiden att göra stora förflyttningar för att på bästa sätt möta en föränderlig 
framtid. Det är vår fasta övertygelse att de steg som beskrivs i ”SBTF 2.0 – strategisk plan 2023-2026” är de 
rätta för att på bästa sätt utveckla svensk bordtennis åt rätt håll – framåt.

Varmt välkommen att vara med på resan!

Svenska Bordtennisförbundets styrelse
April 2023
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1. BREDD & REKRYTERING
En grundanalys som skett i ett flertal forum över tid visar att det viktigaste för svensk bordtennis är att öka antalet 
utövare samt behålla befintliga. Analysen visar att argumenten kring varför det är viktigast, är att ett utökat antal 
utövare ger både bredd och topp samt ökade resurser till bordtennisen. Utmaningen för att lyckas ligger i ”hur” 
och nyckelfaktorer är nya målgrupper, tillgänglighet och välkomnande miljöer. Svensk bordtennis har en lång 
tradition av att framgångsrikt ta nybörjare och unga talanger hela vägen till världstoppen men för att nå ytterligare 
tillväxt behövs ett nytt tankesätt.
Paraply i allt rekryteringsarbete blir programmet PING PONG POWER, där vi ser en perfekt katalysator som på 
ett naturligt och effektivt sätt stöttar och vägleder olika projekt som genomförs året runt i förening och distrikt 
med god geografisk spridning men också som en naturlig del i alla evenemang – nationella och internationella 
– som SBTF genomför, både på egen hand och i samarbete med lokal förening. Inom ramen för PING PONG 
POWER utvecklas och moderniseras medlemsskapets former.

STRATEGISKT MÅL
”Svensk bordtennis ska växa i framtiden både genom att

bibehålla befintliga och öka antalet nya utövare.”

MÅL: 2026 – År 2026 har antalet aktiva föreningar i Sverige ökat med 1% per år fram till 2026,
 varav majoriteten ska vara i ny kommun (jämfört med 2023-06-30).
UTVÄRDERING: 2026 – Kontrollera antalet föreningar och spridningen av dem inom SBTF.
***
MÅL: 2026 – Det moderna medlemskapet är etablerat inom SBTF.
DELMÅL: 2024 – Det moderna medlemskapet har tydligg jorts och förankrats i organisationen.
UTVÄRDERING: 2026 – Det moderna medlemskapet finns dokumenterat, är tillgänglig och känt i Sverige.
***
MÅL: 2026 – Antalet licensierade spelare har ökat med 15% (jämfört med 2023-06-30).
DELMÅL: 2024 – Antalet licensierade spelare har ökat med 5% (jämfört med 2023-06-30).
UTVÄRDERING: 2026 – Uppföljning av antalet spelare.
***
MÅL: 2026 – Antalet licensierade damspelare har ökat med 40% jämfört med 2023-06-30).
DELMÅL: 2024 – Antalet licensierade damspelare har ökat med 15% (jämfört med 2023-06-30).
UTVÄRDERING: 2026 – Uppföljning av antalet damspelare.
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2. DIGITALISERING
En av framtidens stora utmaningar för många verksamheter är digitalisering och hur det kan användas som hjälp-
medel för att nå de mål och visioner vi sätter upp men också hur vi på bästa sätt kan utnyttja det för att skapa 
mervärde och öka servicegraden för våra medlemmar. Det är ett komplext arbete där många delar hänger ihop. 
En stor och viktig del i arbetet är att skapa framtidssäkra system för all vår administration (exempelvis tävling och 
serie) som använder digital teknik men lika mycket handlar det om att analysera, strukturera, kartlägga och arbeta 
med vår data på ett effektivt sätt med syfte att öka tillväxten, bli mer tillgängliga, nå nya målgrupper samt behålla 
och vårda befintliga utövare.
En ökad grad av digitalisering kan också stärka graden av kunskap – att veta och inte tro är extremt viktigt för att 
kunna fatta rätt strategiska beslut i framtiden. Det är också av yttersta vikt att se digitalisering som ett verktyg – 
inte en lösning. Grundarbetet måste alltid göras.

STRATEGISKT MÅL
”SBTF använder sig av moderna digitala system och plattformar som ett naturligt

stöd för att administrera och utveckla verksamheten inom organisationen.”

MÅL: 2026 – Är digitala verktyg implementerade som underlättar och utvecklar arbetssätt samt
 stödjer beslut.
DELMÅL: 2023 – Är en genomlysning och behovsanalys genomförd med syfte att effektivisera och
 digitalisera verksamheten.
DELMÅL: 2024 – Är resultatet av genomlysning samt behovsanalysen implementerat och
 framtagandet av nya digitala system har påbörjats.
DELMÅL: 2025 – Har SBTF god kontroll och kännedom över den data som utgör verksamheten i
 syfte att kunna fatta strategiskt riktiga beslut för framtiden.
UTVÄRDERING: 2026 – Digitala verktyg stödjer styrning och ledning.
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3. EVENEMANG & MARKNAD
Svensk bordtennis är kända som duktiga och stabila arrangörer vilket också visar sig i de evenemang som fram-
gångsrikt genomförts på senare tid. Att genomföra evenemang skapar utrymme i media, engagemang och stolt-
het samt ger förhoppningsvis också monetära resurser som på sikt kan stärka utvecklingen av svensk bordtennis. 
Konkurrensen hårdnar och därför, som ett led i att öka professionalismen, fokuserar vi ytterligare resurser till 
evenemang och marknad som enbart har detta som uppdrag. En önskad synergieffekt är också att det inom övrig 
verksamhet inom SBTF kommer ske erforderlig och optimal utveckling.
Marknad – att paketera, sälja och vårda/följa upp – är ett område med förbättringspotential som också kräver 
ökat fokus. Att förändra karaktären på intäkter från statliga till icke statliga är ett viktigt steg i riktningen mot att 
på ett hållbart och långsiktigt sätt kunna bedriva relevanta och strategiskt långsiktiga satsningar mot SBTF:s huvud 
mål – att öka antalet utövare samt behålla befintliga.

STRATEGISKT MÅL
”SBTF ska årligen, med hög kvalitet, arrangera och

kommersialisera evenemang på såväl nationell som internationell nivå.”

MÅL: 2026 – SBTF tävlingsverksamhet är bolagiserad med positivt rörelseresultat.
DELMÅL: 2023 – SBTF bolag har en affärsplan innehållande marknadsstruktur gällande paketering,
 försäljning och uppföljning av de kommersiella rättigheterna.
UTVÄRDERING: 2026 – har SBTF ett positivt resultat för bolagets verksamhet.
***
MÅL: 2026 – Minst 50 procent av SBTF:s intäkter kommer från partnerskap och samarbeten.
DELMÅL: 2024 – Minst 25 procent av SBTF:s intäkter kommer från partnerskap och samarbeten.
UTVÄRDERING: 2026 – SBTF intäkter utgörs till minst 50 procent av partnerskap och samarbeten.
***
MÅL: 2026 – SBTF har arrangerat minst en internationell tävling eller ett
 internationellt mästerskap varje år under perioden.
UTVÄRDERING: 2026 – Hur många tävlingar/mästerskap har årligen arrangerats under
 perioden 2023-2026.
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4. LANDSLAG & ELIT
Svensk bordtennis har en lång tradition av att tillhöra världseliten. Idag är det flera länder som slåss om medaljerna 
och vi tillhör inte den yttersta eliten på ungdomssidan. En tydlig lägerstruktur från förening via distrikt och upp på 
landslagsnivå implementeras med målsättning att skapa förutsättningar för alla spelare att bli sedda och därmed 
kunna nå sin fulla potential. Erfarenheten visar också att det arbetet kommer fylla en viktig del i arbetet med att 
säkerställa återväxten
Våra elitmiljöer är viktiga verktyg för vår utveckling, dessa miljöer behöver definieras och kategoriseras samt kopp-
las till en tydlig krav- och ersättningsmatris med syfte att ge rätt förutsättningar till föreningar med ambitionen 
att utvecklas uppåt och framåt.
Att ha en tydlig struktur i vår elitverksamhet är viktigt. Uppförandekod, ett tydligt regelverk kring rättigheter 
och skyldigheter gällande deltagande i ett svenskt landslag är viktigt i flera avseenden – inte minst i arbetet med 
framtida partners.

STRATEGISKT MÅL
”Våra landslag, alla kategorier, tillhör världseliten

och vid varje mästerskap är målsättningen medalj.”

MÅL: 2024 – Individuella avtal finns tecknade för alla våra spelare ingående i våra seniorlandslag.
DELMÅL: 2023 – Ett ramavtal är framtaget för att sedan individualisera på våra landslagsspelare.
UTVÄRDERING: 2024 – Följ upp att varje spelare i seniorlandslag har ett individuellt avtal.
***
MÅL: 2024 – Policyer för alla landslag är implementerade
DELMÅL: 2023 – Samtliga policyer är upprättade.
UTVÄRDERING: 2024 – Policyer finns dokumenterade och följs.
***
MÅL: 2025 – En lägerstruktur för svensk bordtennis är implementerad
DELMÅL: 2023 – Utkast till läger struktur för svensk bordtennis är förankrad
 bland distrikt och föreningar.
UTVÄRDERING: 2026 – En lägerstruktur för svensk bordtennis finns dokumenterad och följs.
***
MÅL: 2026 – Träningsmiljöer har definierats och en modell för kategorisering och
 ersättning finns implementerad.
DELMÅL: 2024 – En modell för kategorisering av och ersättning till träningsmiljöer är
 förankrad i organisationen.
UTVÄRDERING: 2026 – Modell för träningsmiljöer finns dokumenterad och används.
***
MÅL: 2026 – Medalj i varje mästerskap där ett svenskt landslag deltagit.
UTVÄRDERING: 2026 – Uppföljning av antalet mästerskap och antalet erhållna medaljer
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5. ORGANISATION
En hel del organisatoriska förflyttningar har redan skett och ytterligare kommer att behöva ske inom svensk bord-
tennis framöver för att kunna möta framtiden på bästa sätt och för att SBTF ska kunna fullfölja ett av huvudupp-
dragen – att vara ett serviceorgan i toppklass. Svensk bordtennis behöver fortsatt ha en tydlig strategi över hur vi 
fortsatt skall vara relevanta på både den nationella och den internationella idrottsscenen.
Det är av yttersta vikt att alla inom vår verksamhet ser sin egen roll och betydelse för svensk bordtennis bästa för 
att på så sätt kunna agera som ambassadörer för vår verksamhet. Som ett stöd i den processen behövs tydliga ruti-
ner kring ansvarsfördelning, policyer, arbetssätt och en väl genomarbetad och förankrad struktur på alla nivåer av 
svensk bordtennis, från förbund till distrikt och ut till förening.
Att skapa en stark, modernt uppbyggd samt hållbar distriktsorganisation med en röd tråd som löper genom vår 
verksamhet kommer ha stort fokus de närmaste åren.

STRATEGISKT MÅL
”Svensk bordtennis har en tydlig organisation och struktur med en röd tråd från förbund
till distrikt/region och klubb, där ansvar, rutiner och arbetssätt är tydliga och väl kända.”

MÅL: 2025 – Ny distriktsorganisation är implementerad.
DELMÅL: 2024 – Ny distriktsorganisation är förankrad och beslutad.
UTVÄRDERING: 2026 – Ny distriktsorganisation är implementerad, dokumenterad,
 tillgänglig och känd i organisationen.
***
MÅL:  2026 – Finns standardiserade policys och procedurer/regelverk implementerade.
DELMÅL: 2024 – Är policyer, procedurer/regelverk identifierade.
UTVÄRDERING: 2026 finns färdig policy dokumentation som stödjer all verksamhet som är tillgänglig
 och känd i organisationen.
***
MÅL: 2026 – Finns en gemensam grafisk profil framtagen och en tydlig
 kommunikationspolicy implementerad.
DELMÅL: 2023 – Kan första utgåva till grafisk profil och kommunikationspolicy
 förankras i organisationen.
UTVÄRDERING: 2026 – Finns en tydlig grafisk profil och kommunikationspolicy dokumenterad,
 tillgänglig och känd i organisationen, det är lätt att göra rätt i alla lägen.
***
MÅL: 2026 – Har vi ett etablerat samarbete mellan distrikt och RF-SISU distrikt. 
DELMÅL: 2024 – Har samtliga distrikt en första träff med aktuellt RF-SISU distrikt
UTVÄRDERING: 2026 – Har alla distrikt rapporterat minst två träffar med RF-SISU under året.
***
MÅL: 2026 – Har SBTF en tydligt utarbetad nationell såväl som internationell strategi
 som rör representation i kommittéer, utskott och styrelser.
DELMÅL: 2024 – Har SBTF ett utkast till strategi rörande nationell och internationell representation.
UTVÄRDERING: 2026 – Kan man ta del av SBTF officiella strategi rörande nationell och internationell
 representation.
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6. UTBILDNING
Svensk bordtennis tillhör världstoppen. Då behöver vår utbildningsverksamhet också göra det. Våra tränare och 
ledare ska ha rätt kompetens för att kunna skapa attraktion till vår sport stark nog att nya och befintliga utövare 
ständigt vill komma tillbaka. Våra tränare och ledare ska även kunna vägleda våra bästa spelare till de ädlaste valö-
rerna av medaljer i alla sammanhang. En modern och lättillgänglig utbildningsplattform med kvalitativa utbildning-
ar krävs för att tillgodose ovan målsättning.
Tydliga mål och kravbilder på utbildningsnivåer, både i förening, distrikt och förbund behöver sättas med syfte att 
öka antalet tränare och ledare. Dessa kan med fördel kopplas till en tydlig krav- och ersättningsmatris.
Signalvärdet att alla med landslagsuppdrag – oavsett nivå – genomgått våra utbildningar är otroligt viktigt. Att på 
ett hållbart sätt också arbeta med generationsväxlingar, även på ledarsidan, kräver stort och tydligt fokus framåt.

STRATEGISKT MÅL
”Alla aktiva, ledare och funktionärer har en utbildning som är

relevant för den roll de har inom sitt bordtennisuppdrag.”

MÅL: 2026 – En utbildningsmatris för förening och distrikt kopplad till en modell
 där måluppfyllnad premieras är implementerad.
DELMÅL: 2024 – Är en behovsmatris framtagen och förankrad i organisationen.
UTVÄRDERING: 2026 – Finns en utbildningsmatris dokumenterad, tillgänglig och känd i organisationen.
***
MÅL: 2026 – En heltäckande utbildningsplattform som nyttjar tillgängliga digitala
 verktyg samt fysiska möten är implementerad.
DELMÅL: 2024 – Behovsanalys gällande utbildningar 2026 är utarbetad
UTVÄRDERING: 2026 – Finns utbildningsplattformen, den är tillgänglig och känd i organisationen
***
MÅL: 2026 – Samtliga ledare med landslagsuppdrag har genomgått godkänd certifiering.
DELMÅL: 2023 – Finns en modell för certifiering framtagen
DELMÅL: 2024 – Har 50% av samtliga ledare med landslagsuppdrag har genomgått
 godkänd certifiering. 
UTVÄRDERING: 2026 – Kontroll av att samtliga ledare med landslagsuppdrag är certifierade.
***
MÅL: 2026 – Mentorprogram för ledare är implementerat.
DELMÅL: 2024 – Finns mentorprogrammet dokumenterat, tillgänglig och känt i organisationen
UTVÄRDERING: 2026 – Uppföljning av hur mentorprogrammet har fungerat för deltagare.



 

Motion 
Hallands Bordtennisförbund styrelse vill lämna in följande motion till Svenska 

Bordtennisförbundets årsmöte i april 2023. 

Motionen gäller en sänkning av Licensavgiften för seniorer/veteraner för spel i 

distriktsserier och D-tävlingar i distriktet. 

Idag kostar en A-Licens 650 kronor för alla seniorspelare i Sverige, för att spela i 

nationella serier o tävlingar samt distriktsserier. Alltså lika mycket för den som 

spelar i Elitserien, superettan mm som för den som spelar i distriktsserierna 

Div. 4, 5, 6 o 7 och Veteranserier i distriktet. 

 

Vi vill att Svenska BTF inför en ny D-licens för seniorer/veteraner som ska 

kosta 250 kr för spel i distriktsserierna. 

Denna licens ska gälla för alla seniorer/veteraner som spelar i distriktsserierna 

div. 4,5,6 o 7 + Veteran-serier i distriktet, samt ev. distriktstävlingar. 

Den nuvarande D-licensen för barn o ungdom för 100 kr., är kvar som den är. 

D-Licens har tidigare varit för tävlingar i distriktet samt i vissa Veteran-serier 

och Ungdomsserier. 

Vi tror och vet att med vårt förslag att många fler vill/kan spela seriespel i våra 

distriktsserier. Detta är mycket viktigt för distrikten att kunna genomföra 

bra/bättre distriktsserier framöver. Vi vill ju alla att fler spelar pingis i Sverige. 

 

Halland i februari 2023 

Styrelsen 

Hallands Bordtennisförbund 

SBTF förbundsmöte
Bilaga 16-A

Hallands årsmöte biföll motionen



Helglicens, Från: Uddevalla BTK 

Motion till Nordvästra Götalands Bordtennisförbund 2023-01-30 

Förslag om införande av Helglicens 

Vi blir färre och färre som spelar seriespel i vårt förbund. Detta ger i sin 
tur svårigheter att få ihop spelare till serielag emellanåt. Det kan vara 
covid, sjukdom eller kollision med andra aktiviteter. För att få ihop lag och 
inte behöva lämna W.O händer det att spelare i klubben som inte besitter 
licens eller har ambition för det ställer upp och spelar för klubben. 

Att betala A-licens á 650kr för att en spelare ska spela enbart ett 
sammandrag känns högt. En summa som man inte riktigt kan be spelaren 
betala som var snäll och ställde upp. 

Förslag till beslut 

ñ Att införa Helglicens*. En A-licens som endast är brukbar under en helg. 
Priset på denna Helglicens skulle kunna ligga på 200-300kr. 

ñ Om förslaget inte går igenom i det nationella seriesystemet vill vi att 
förslaget införs inom distriktsserierna i NVG BTF. 

ñ En Helglicens kan bara användas av en spelare vid ett tillfälle under 
säsongen. Är ett andra tillfälle aktuella blir det fyllnadsbetalning till fullt 
pris. Föreningen kan förslagsvis max lösa 2 Helglicenser under säsongen. 

*(Vissa nationella damserier har haft sammandrag över två dagar så då 
känns en helglicens bättre än en endagarslicens) 

Uddevalla den 30/1 2023 

Pontus Johansson 

Kassör Uddevalla Bordtennisklubb 

Beslut: NvgBTFs årsmöte bifaller motionen med tillägget att det även ska 
gälla veckomatcher och att frågan bör utredas av SBTF då distriktet själva 
inte har möjlighet att hantera licenser.  

 

 

 

SBTF förbundsmöte
Bilaga 16-B



    
 

                                                                           
 

 

Motion till SBTF:s förbundsmöte 2023:  
 
Ändring av anmälningsavgifter till DM 
Skånes BTF anser att anmälningsavgifterna till distriktsmästerskapen (DM) är väldigt lågt 
satta. T.ex. är maxavgiften för en ungdomsklass med poolspel i dagsläget 120 kr. Med ökade 
kostnader i samhället med allt från hallhyror, medaljer, resekostnader etc. så blir det svårare 
att få medarrangörer om vi inte kan erbjuda ekonomisk lönsamhet för att hjälpa till. Samtidigt 
begränsas möjligheten att utveckla och göra försök i att höja statusen för DM om det är svårt 
att få ekonomi i arrangemanget. 
 
Då flera C och D-tävlingar har anmälningsavgifter på upp till 200 kr för ungdomsklasser med 
poolspel så känns det fel att DM ska ha ett anmälningstak mycket lägre. Då förbundsmötet i 
dagsläget fastställer anmälningsavgifterna till de nästkommande två årens DM så föreslår 
styrelsen att årsmötet att ställa sig bakom en motion till SBTF:s förbundsmöte där 
anmälningsavgifterna justeras upp enligt följande summor: 
 
Tävlingsavgifter DM Nuvarande  Vårt förslag på nya avgifter 
  Cup Poolspel Cup Poolspel 
 
Pojk- flicksingel 60:-  120:- 100:-  160:- 
U20- Juniorsingel 80:- 160:- 120:- 180:- 
Seniorsingel   100:-  200:- 140:- 200:- 
Seniorsingel elit*   200:- 300:- 
Veteransingel 80:- 160:- 120:- 180:- 
Pojk- flickdubbel 80:- 160:- 160:- 240:- 
Juniordubbel  100:- 200:- 160:- 240:- 
Seniordubbel  150:- 300:- 200:- 300:- 
Veterandubbel 100:- 200:- 200:- 300:- 
 
* Seniorsingel elit om man har prispengar i klassen. 
 
Malmö januari 2023 
 
Ett enhälligt årsmöte ställde sig bakom detta förslag från Skånes BTF. I samband med detta 
uppstod även en diskussion och samtliga närvarande föreningar anser att något måste 
hända för att få upp statusen på DM. 
 
Tomelilla 2023-02-28 

SBTF förbundsmöte
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826 37 Söderhamn 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Motion  Sanktionsavgiften   
 
Bakgrund. 
Sanktionsavgiften har i många år för A-C tävlingar (exl. Sweden Tour), varit 7% till SBTF och 
7% till SDF. SBTF har hand om rankingen, tävlingsregler, expertkompetens vid frågor runt 
tävlingar för föreningar. Men SDF: en har inte hand om någon del som hjälper oss föreningar 
i arbetet runt tävlingar. 
 
Förslag: 
Vi föreslår därför att sanktionsavgiften endast ska vara 7% till SBTF. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SBTF förbundsmöte
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NBTFs årsmöte tillstyrker motionen



Motion om höjning av överdomararvode 

 

Bakgrund 
 
Timersättningen för överdomare har varit densamma närmare 10 år nämligen 90 kr/timme. Detta 
ska skattas för och många tycker inte det är värt att stå 10 timmar i en hall för det och väljer fritiden.  
 
Det finns tyvärr inte lika mycket ideell arbetskraft kvar inom idrotten och en höjning vore lämplig 
som en sporre och att dessutom hänga med i prisutvecklingen. 
 

Motion 

Höj överdomarersättningen till 125 kr/timme gällande ifrån säsongen 2023/24. 

 

 

 

 

 

gm Stockholms Bordtennisförbunds styrelse 

 

 

 

Håkan Björk, ordförande Stockholms Bordtennisförbund 

 

230125 

 

Stockholms Bordtennisförbunds styrelse tillstyrker motionen 

 

Stockholms Bordtennisförbunds årsmöte tillstyrker motionen 
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Motion - domare div 3

Bakgrund 

Färre och färre lag kan arrangera sammandrag i nationella serien och den största utmaningen 
för många är domare eller hall.  
Tyvärr är färre och färre intresserade att göra en ideell insatts i klubbarna och därför får 
många klubbar så som vi, svårt att få tag på domare eftersom de flesta som skulle kunna, 
själva spelar seriespel. Eftersom vi givetvis vill att alla ska spela seriespel som vill det och vi 
inte tycker det är en bra idé att flytta bort distriktsseriehelgerna ifrån de nationella 
seriehelgerna då det begränsar hur ungdomar kan tävla för att lösa detta. Vilket då kanske 
bara är en lösning i just vårt distrikt. 

Förslag 
Därför motionerar vi att i div 3 skall lagen själva döma, dvs ett bord var, MEN att en 
överdomare såklart ska finnas på plats.  

Vi tror att detta kommer underlätta att fler kan arrangera sammandrag och att det även blir 
enklare att hitta arrangörer till de högre serierna då det för klubbar med lag i fler divisioner 
enklare kan ta sammandrag i fler divisioner om de vet att det inte blir domarjakt till alla.

Flera som arrangerar idag eller till och med slutat försöka ha sammandrag av denna 
anledning tar in nybörjare att döma, sk bladvändare som knappt kan reglerna. Därför anser vi 
inte att det skulle bli en försämring av domarna på dessa sammandrag.

Uppsala BTK 

Nordöstra Svealands årsmöte valde att tillstyrka motionen.

SBTF förbundsmöte
Bilaga 16-H



 
 

Söderhamns UIF info@suif.se 
Kungsgatan 30A 
826 37 Söderhamn 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Motion upp och nedflyttning lag samt kval nationella serien. 
 
Bakgrund: 
Idag åker 25% av lagen i en full serie ut, och ytterligare 12,5% av lagen (dvs 6:an) riskerar att 
åka ur en serie. För klubbar som ger sina ungdomar chansen att spela i en högre serie tvingas 
man under seriens gång att toppa upp sitt lag för att inte riskera att hamna på någon av de 3 
sista platserna.  
För att främja att fler klubbar låter sina ungdomar få chansen i ett högre serielag för att 
utmanas mer och förhoppningsvis utvecklas med uppgifter tycker vi att det är dags att se 
över en ändring.  
 
Förslag: 
Vi föreslår att endast 8: orna åker ur superettan, div 1, div 2 och div 3. Nuvarande antal 
platser från distriktsserierna revideras.  
7: orna i respektive serie spelar kvalspel om att hålla sig kvar. 
 
Mellan superettan-division 1.  
1:orn i div 1 kvalar mot varandra och 7:an i superettan om de vill om två platser i superettan.
 
 
Mellan division 1- division 2 samt division 2 och division 3.  
1:orna i div 2/div 3 kvalar mot en annan etta om en av de 4/8 direktplatserna och den som 
förlorar kvalar med 2:or och 7:or i 4 olika kval fördelat geografiskt.  
  
 Exempel: 
 
Segrarna i 
Div 2 NSN och Div 2 NSS kvalar om de vill om en direktplats till division 1.  
Förloraren kvalar mot de 2:or i respektive serie som vill kvala samt 7:an i Div 1 Norra.  
 

SBTF förbundsmöte
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NBTF årsmöte avslår motionen med 
kommentaren "blir svårare att ta sig upp"



 
 

Söderhamns UIF info@suif.se 
Kungsgatan 30A 
826 37 Söderhamn 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Motion  Sommarens övergångsfönster 
 
 
Bakgrund. 
15 augusti har länge varit slutdatumet för övergångsfönster 1 för klass elit och klass 1. 
Nu när väldigt många fler är elit och klass 1-spelare så kommer datumet väldigt fort för 
många av dem kanske knappt börjat träna för säsongen.  
Juli och början på augusti är den tid under sommaren som de flesta har sina semesterveckor 
på och oftast pausat pingisen helt så de flesta föreningar har knappt startat sin säsong innan 
övergångsfönstret stängs 15 augusti.  
 
Förslag. 
Vi föreslår därför att sommarens övergångsfönster förlängs och har slutdatum 1 september. 
 
Två veckor kan kännas lite, men då många föreningar startar sin verksamhet samma eller 
veckan innan skolan börjar så får alla lite mer tid att upptäcka att spelare man inte tänkte var 
klass elit eller klass 1 har blivit det.  
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NBTF årsmöte tillstyrker motionen



Motion om byte av serielag vid föreningsbyte 

 

Bakgrund 

 

Enligt dagens regelverk får man när man byter förening och har spelat seriespel för huvudföreningen 

även spela seriespel för den nya föreningen under samma säsong när man blivit spelklar. Den regeln 

kan diskuteras men man får dessutom byta till en förening som har ett lag som spelar i samma 

seriegrupp. Vi tycker att det blir fel situation rent sportsligt att man kan spela för ett motståndarlag i 

samma seriegrupp. I teorin kan man alltså värva en spelare till sitt lag från ett konkurrerande 

motståndarlag för att få fördel i tabellen. Som jämförelse kan du bli seriespelsregistrerad för en 

annan förening men du får inte ha spelat för huvudföreningen då. Dock kan du givetvis hamna mot 

din huvudförening i en serie men du spelar fortfarande för ett lag under en säsong. 

 

Motion 

 

Ändra i reglerna så att vid byte av förening får man inte spela seriespel för den nya föreningen om 

den är i samma seriegrupp och där man spelat i den seriegruppen för huvudföreningen under samma 

säsong. 

 

 

gm Stockholms Bordtennisförbunds styrelse 

 

 

 

Håkan Björk, ordförande Stockholms Bordtennisförbund 

 

230125 

 

Stockholms Bordtennisförbunds styrelse tillstyrker motionen 

Stockholms Bordtennisförbunds årsmöte tillstyrker motionen 

SBTF förbundsmöte
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Motion om serieövergång i början av säsongen 

 

Bakgrund 

 

Med dagens system med alltifrån 4 till 7 stycken sammandrag i de nationella serierna uppstår ibland 

möjligheten att börja i ett lägre lag för sin förening i de nationella sammandragen vid seriehelg nr 1 

för att sedan gå direkt upp till ett högre serielag för sin förening som startar sin säsong vid seriehelg 

nr 2. 

 

Då det ibland kan spelas uppemot 4 lagmatcher under seriehelg 1 så finns det möjligheter att toppa 

ett lag ganska kraftigt i början av säsongen. Man kan ta in 4 spelare som spelade tex div 2 säsongen 

innan och låta dom starta i de första matcherna seriehelg 1 i division 3. Sedan går dom in i division 2 

nästa seriehelg som är nummer 1 för dom.  

 

Det händer inte så ofta och det är inte alla föreningar som har möjlighet att göra detta men vi vill 

ändå täppa till den möjligheten genom att skapa en liten tröghet att gå uppåt i början av säsongen. 

 

Motion 

Om 2 spelare spelar minst 1 lagmatch var under seriesammandrag 1 för säsongen i ett lägre lag så får 

spelare 2 spela tidigast serieomgång 2 i ett högre lag. (Man bestämmer själv vem som är spelare 1 

och 2) 

Om 3 spelare spelar minst 1 lagmatch var under seriesammandrag 1 för säsongen i ett lägre lag så får 

spelare 2 spela tidigast serieomgång 2 och spelare 3 spela tidigast serieomgång 3 i ett högre lag och 

så vidare. (Man bestämmer själv vem som är spelare 1, 2 och 3) 

 

 

Kommentar 

 

Tanken med detta är att man fortfarande kan ha en bra spelare i seriesammandrag 1 men det blir 

inte värt att låta många spelare spela under sammandrag 1 i det lägre laget. Möjligheten behålls att 

flytta upp 1 spelare som spelat för det lägre laget, oavsett spelstyrka, om en krissituation inträffar. 

 

gm Stockholms Bordtennisförbunds styrelse 

 

 

Håkan Björk, ordförande Stockholms Bordtennisförbund 

 

230125 

 

Stockholms Bordtennisförbunds styrelse tillstyrker motionen 

 

Stockholms Bordtennisförbunds årsmöte tillstyrker motionen 

SBTF förbundsmöte
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Skrota Lag DM, Från: Överlida IK 

Skrota lag-DM! 

Finns det verkligen anledning att blockera två helger för lag-DM, när 
tävlingarna inte lockar några deltagare? Om man kollar förbundets 
hemsida ser man att ett ganska stort intresse för lag-DM säsongerna 
16/17, 17/18 och 18/19. Säsongen 19/20 verkar inget lag-DM ha 
spelats (finns inte heller något lagDM på profixio denna säsong). 
Säsongen 21/22 deltog totalt 12 lag i lag-DM för seniorer. Säsongen 
22/23 ställdes lag-DM för seniorer in för att endast 8 lag anmält sig, 
och även lag-DM för ungdom och veteraner ställdes in pga för få 
anmälda lag. Nå – är det då verkligen lönt att blockera två hela helger 
för att arrangera tävlingar som föreningarna inte vill delta i? Skulle 
dessa båda helger kunna användas bättre – tex för läger? Jag anser att 
det är slöseri att blockera två helger i ett späckat generalprogram till 
tävlingar som ändå inte blir av pga bristande intresse. Som jag ser det 
finns det två hållbara alternativ:  

1. Använd helgerna till andra verksamheter, tex ungdomstourer, läger, 
kickoff, inspirationsdagar, …..  

2. Låt lag-DM vara kvar, men be föreningarna förklara varför de inte 
skickar några lag till dem och be dem tala om ifall tävlingarna på något 
sätt kan göras mer lockande för just deras förening. 

Jag anser 

• att föreningarna redan nu bör få säga sitt  

• att årsmötet ger styrelsen direktiv kring hur situationen med inställda 
lag-DM ska hanteras framöver  

Överlida IK / Martin Kahnberg 

Beslut: NvgBTFs årsmöte bifaller motionen med tillägget att frågan ska 
utredas av SBTF då distriktet är skyldiga att bjuda in till Lag-DM. 
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Årsmöte 2023 i  Gotlands Bordtennisförbund 
 

 

 

Årsmötets utlåtande över motion från Fårösunds GoIK till Svenska 
Bordtennisförbundets förbundsmöte 2023 (GBTFS årsmöte §11a) 
 
Bakgrund 

Fårösunds GoIK har ställt en motion till Svenska Bordtennisförbundets (SBTF) förbundsmöte 2023, 
angående flick- och damspelares rätt att delta i DM oberoende utebliven tävlingsklass.  

I enlighet med SBTFs stadgar skall motioner till SBTFs årsmöte behandlas vid distriktets årsmöte 
innan motionen kan tas upp av SBTF. Motionen behandlades vid Gotlands Bordtennisförbunds 
(GBTF) årsmöte den 21 februari 2023. 

 

Årsmötets utlåtande 

Årsmötet tillstyrker motionen, med följande kommentarer: 

(i) Motionen har en gedigen bakgrundsbeskrivning; 

(ii) Både motionens förslag till regeländring och motiveringen till förslaget ligger helt i linje med 
GBTFs mål att alla som vill tävla i bordtennis skall ha möjlighet till det; 

(iii) GBTF verkar för att ta bort hinder mot inkludering i bordtennisverksamhet 

Utlåtandet togs till protokollet från GBTFs årsmöte 2023, och punkten justerades omgående.  

 
 
 
Henrik Nolmark 
Sekreterare vid GBTFs årsmöte 2023 
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Nordöstra Svealands Bordtennisförbunds årsmöte tillstyrker motionen men förtydligandet 
att syftet med motionen är att man tror att fler kommer kunna arrangera Bordtennis-SM 
om denna del lyfts bort.

SBTF förbundsmöte
Bilaga 16-P



Motion om justering av datarankingen. 

Bakgrund 

 

Datarankingens klasser har med inflationens hjälp blivit väldigt skeva. Detta gäller i synnerhet 

Elitklasserna där i herrklassen över 400 spelare klassas som Elit i jan 2023 medan det var 63 stycken i 

juni 2012. I damklassen var det ca 100 spelare i Elit i jan 2023 medan 16 spelare i juni 2012.  

I nuläget är det svårt för många av de sämre Elit-klassade att hitta tävlingar med Elitklasser där dom 

har en chans. 

 

Vi anser att rankingen bör justeras till en nivå som liknar nivån vid juni 2012 som referens. Vår idé är 

att titta på den procentuella fördelningen 2012 och som den ser ut idag. Vi har tagit fram ett förslag 

på procentsatser som vi tycker verkar rimliga utifrån utvecklingen. 

 

Vi vill dessutom justera för den inflation som uppkommit under dessa år så att vi hamnar tillbaka i de 

poängintervallen som gäller för klasserna. Detta görs genom att justera spelarpoängen så den 

hamnar i rätt poängintervall. Du behåller din placering på rankingen. 

Poänggränserna för de olika klasserna som sattes en gång i tiden kommer igen fylla en funktion.  

Vi kan fortsätta att ha tävlingar med inflation om vi vill det, tex DM, RM och SM och en 

deltagarpoäng som idag. Vill vi inte ha inflation så behöver vi inte ha det.  

 

Om vi inte justerar för inflationen kommer det skena ännu mera. Om vi justerar poänggränserna 

uppåt för vad som räknas som de olika klasserna måste vi i sådant fall även justera hur mycket poäng 

man får och tappar vid vinst och förlust så att det motsvarar totala poängvärdet i systemet. Annars 

kommer det att bli besvärligt att klättra i systemet om poängen för vinst och förlust är kvar på 

samma nivå. Detta känns krångligt.   

 

 

 

 

Motion 

 

Nedan presenterar vi ett förslag på vilka procentsatser vi tycker vore lämpliga. En idé, tycker vi, med 

klasserna är att det ska vara pyramidformat med färre och färre spelare ju högre upp man kommer i 

klasserna på rankingen.  

 

Nedan presenteras förslaget grafiskt med jämförelser bakåt i tiden och även en jämförelse med 

Ängbys motion. 

Vi vill att detta appliceras på rankingen juli 2023 så vi får igång nästa säsong med en justerad ranking. 
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Förslag 

Herrar   Diagram 1 

Historik och förslag 

 2250+ 2250-2000 2000-1750 1750-1500 1500-1250 1250-1000 1000-750 750-0  

          

 HE H1 H2 H3 H4 H5 H6 H7  
2012 0,8 1,7 4,7 8,1 11,8 17,1 12,9 29,9  
Idag 5,4 3,8 6,1 7,9 10,5 12,9 15,7 37,5  

Sthlm 1 3 5,4 8 11 14,6 18 39  
Ängby 1,2 2,3 3,8 6,8 9,2 12,6 17,1 47  
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Herrar   Diagram 2 

Poängintervallerna förskjutning 

kontra vårt förslag 
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Herrar   Diagram 3 

Förskjutning av poäng = blått 
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Damer   Diagram 4 

Historik och förslag 

 

 

 

gm Stockholms Bordtennisförbunds styrelse 

 

Håkan Björk, ordförande Stockholms Bordtennisförbund 

 

230125 

 

Stockholms Bordtennisförbunds styrelse tillstyrker motionen 

 

Stockholms Bordtennisförbunds årsmöte tillstyrker motionen med tillägget att 

Svenska Bordtennisförbundet tillsätter en utredningsgrupp för att ta fram bästa 

möjliga förslag.  

 

2000-1750 1750-1500 1500-1250 1250-1000 1000-750 750-0

DE D1 D2 D3 D4 D5

2012 1,4 3,3 6,2 11,1 19,1 58,8

Idag 9,6 4,5 4,6 9,3 10,9 33,5

Sthlm 2 5 9 15 23 46
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ÄNGBY SK    2023-01-23 

 

 

 

    Till 

    Stockholms Bordtennisförbund 

 

 

 

 

Motion till Stockholms Bordtennisförbund beträffande rankingregler & klassindelning för vidare 

beslut vid SBTF:s årsmöte. 

§28. Klassindelning 

Dagens nuvarande klassindelning har under en lång tid varit oförändrad. Sverige har idag ca 430 

herrspelare som är klassificerade ”Elit” enligt nuvarande rankingregler. Bl a gynnsam poängberäkning 

(x 1,5 p) vid DM, SM samt SM har bidragit till att det blivit en inflation av antalet  ”Elitspelare”, främst 

drivet utav yngre spelare som har många valmöjligheter att tävla i flera olika åldersklasser vid varje 

tävling. Dagens elitnivågräns på 2 250 poäng återspeglar inte den spelstyrka som bör vara ”Elit” i 

Sverige 2023. 

Vi anser att definition ”Elit” ska återspegla just den spelnivå som ordet elit antyder. Exempelvis till 

bordtennis-SM 2023 så är 64 spelare på herrsidan startberättigade. Om man tittar på ranking per 

2023-01-02 så skulle vårt förslag till ny klassindelning bättre motsvara ”elitspelare”, det finns ca 100 

spelare som har 2 700 poäng eller mer vilket harmoniserar väl med antalet spelare som SBTF bjuder 

in till bordtennis-SM (64 st). 

På damsidan ser vi också en nödvändig förändring för att återspegla defintion av spelnivå ”Elit”. Det 

finns ca 50 damspelare med mer än 2 000 poäng per 2023-01-02 och motsvarar således bättre det 

antal spelare som är berättigade till start vid bordtennis-SM 2023, vilket är 32 st. 

En ändring av klassindelning skulle bidra till ett flertal positiva effekter: 

• Spelare idag som är klassade som elit (men som ej har spelstyrka på den nivån) får 

möjligheter att spela fler klasser (Elit-H1-H2) som är mer anpassade efter sin egna och 

egentliga spelstyrka. Detta ger framförallt äldre spelare nya och bättre möjligheter att tävla 

mer. 

• Bredare klasser (pga större poängspann per klass) vid tävlingarna i och med klassindelning. 

• Sannolikt jämnare tävlingsklasser och med fler antalet startande. 

• Det skulle ge en ny drivkraft för motiverade spelare att uppnå klassen ”nya elit” 
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Vi lämnar därav följande förslag till §28. Klassindelning: 

 

§32. Rankingberäkning 

Vi anser att dagens poängberäkning vid individuella mästerskapstävlingar, SM, RM och DM ska tas 

bort (där vinnaren får sin poäng multiplicerad med 1,5). Det finns ingen motiverbar anledning till att 

dela ut extra ”bonuspoäng” vid dessa tävlingar. Det bidrar snarare till löpande snedvridning av 

klassindelning. 

Vi önskar därav att poängberäkning vid SM, RM, och DM ska beräknas på samma sätt som vid övriga 

nationella tävlingar. 

Vi önskar bifall på vår motion rörande klassindelning och rankingberäkning med start 2023-07-01 

(säsongen 2023-2024) 

Stockholm 2023-01-23 

 

Ängby SK 

Styrelsen genom Johan Sjögren (ledamot) 

 

Stockholms Bordtennisförbunds styrelse tillstyrker delar av motionen. 

Vad gäller utförandet av ändringen av datarankingen hänvisas  

till motionen från Stockholms Bordtennisförbund 

 

Stockholms Bordtennisförbunds årsmöte tillstyrker motionen avseende förslaget till 

ny klassindelning med 2 tillägg: 

Klass 8 läggs till i herrarnas förslag till klassgränser. 

Svenska Bordtennisförbundet tillsätter en utredningsgrupp för att ta fram bästa 

möjliga förslag. 

Stockholms Bordtennisförbunds årsmöte tillstyrker motionen avseende borttagning 

av poängfaktorn 1,5 vid SM, RM och DM. 

HERRAR DAMER

Nuvarande Förslag Nuvarande Förslag

Elitklass 2250 p 2700 p 1750 p 2000 p

Klass 1 2000-2249 p 2400-2699 p 1500-1749 p 1700-1999 p

Klass 2 1750-1999 p 2100-2399 p 1250-1499 p 1300-1699 p

Klass 3 1500-1749 p 1800-2099 p 1000-1249 p 1000-1299 p

Klass 4 1250-1499 p 1500-1799 p 750-999 p 700-999 p

Klass 5 1000-1249 p 1200-1499 p Högst 749 p Högst 699 p

Klass 6 750-999 p 900-1199 p

Klass 7 Högst 749 p 700-899 p

Klass 8 (ny) Högst 699 p



Ängby SK 

 

Motiveringar till vårt förslag: 

 

- Vi tror att vårt förslag är enklare och snabbare med att nå framgång hos 

SBTF då det inte är allt för stora justeringar. 

 

- Den är enkel för spelare och arrangörer att förstå och hålla sig till 

 

 

- Poängspannet är bara något höjt mellan klasserna, 299 poängs spann istf 

som idag 249 poäng. = dagens poängsystem per match behövs ej ändras 

 

- Vi tycker att benämningen Elit hamnar rätt då det blir ca 100 herrar och 

ca 50 damer vilket är i paritet med de som får spela senior-SM 

 

 

- Spelare som idag är klassade som elit (2250 p och över) kommer med 

vårt förslag fler klasser att kunna spela i  (Elit, Klass 1 och Klass 2) vilket 

kommer att ge fler spelmöjligheter och möjlighet att tävla mer. 

 

- Vårt förslag bör ge jämnare klasser och mer intressanta tävlingar 

 

 

- Det skulle öka statusen och drivkraften på att uppnå Elit, idag är det över 

400 spelare som klassas som Elit vilket inte återspeglar spelnivån. De 300 

spelare som blir ”nedflyttade” kommer enbart att tjäna på detta. 

 

Vi är övertygande om bonuspoängen bör tas bort i SM-RM-DM för och undvika 

att driva på inflationen, främst för yngre spelare. Vi tror inte att borttagandet 

kommer att resultera i färre starter. 

SBTF förbundsmöte
Bilaga 16-R2
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